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Popescu (PNL): Vom depune un proiect de lege pentru  ca produc ătorii de 
energie s ă nu mai fie obliga Ńi să vândă doar pe burs ă 
 
Producătorii de energiei, cel puŃin cei noi, nu ar trebui obligaŃi să vândă 
electricitatea doar pe bursă, iar PNL va depune un proiect pentru a modifica 
în acest sens Legea energiei, a declarat, joi, Virgil Popescu, deputat liberal 
şi vicepreşedinte al Comisiei de industrii şi servicii din camera inferioară a 
Parlamentului. 
El a plecat de la ideea că România a fost în acest an importator net de 
energie şi că avem nevoie neapărat de noi capacităŃi de producŃie. 
"Cine să facă investiŃii în România cu un cadrul legislativ instabil şi 
impredictibil? Ar trebui ridicată pentru investitorii noi regula ca producătorii 
să vândă energie doar pe bursă şi să nu existe contracte pe termen lung. O 
să depun un proiect de lege în acest sens, pentru a elimina această 
restricŃia din Legea energiei şi a gazelor, cel puŃin pentru investiŃiile noi, 
pentru că nu este normal să fie aşa. Nu investeşte nimeni dacă nu ştie cum 
îşi va vinde apoi energia", a spus Popescu, în conferinŃa Energia în Priză, 
organizată de ziarul Bursa. 
Referitor la OUG 114/2018, care a plafonat preŃul gazelor la producători, 
deputatul PNL a arătat că, de fapt, acest act normativ nu a fost în beneficiul 
românilor, ci a avantajat în principal firmele de furnizare şi distribuŃie. 
"De pierdut au avut românii, pentru că nu am văzut o scădere de preŃ în 
factură. Producătorii au trebuit să vândă mai ieftin către firmele de 
furnizare, aşa că ne întrebăm cine a avut de câştigat? Câştigul a mers către 
lanŃul de distribuŃie/furnizare, ceea ce nu mi se pare normal. Nu acesta cred 
că trebuia să fie scopul, să transferăm din… 
 


